
Zasedání SKAS MFF UK dne 4. října 2023 
 

Zapsal: Willy Svoboda 

Přítomní členové: Jakub Černý (příchod 20:11), Andrej Farkaš, Martina Novotná, Lukáš 

Nowak, Willy Svoboda, Vojtěch Švandelík, Kateřina Vokálová, Anna Yaghobová, František 

Zajíc 

Hosté: Jan Hrabovský (odchod 21:12) 

 

Zasedání bylo zahájeno v 19:12, zasedání řídila Martina Novotná. 

 

Navržený program zasedání 

1. Schválení programu zasedání 

2. Schválení zápisů z předchozích dvou zasedání 

3. Různé 

 

1. Schválení programu zasedání 

Program zasedání byl schválen tichým souhlasem. 

 

2. Schválení zápisů z předchozích dvou zasedání 

Zápisy z předchozích dvou zasedání byly schváleny tichým souhlasem. 

 

3. Různé 

Propagace MFF UK na sociálních sítích 

AF uvedl problematiku. Proběhla diskuze o současném stavu a návrzích, jak ho zlepšit. Je 

snaha s proděkanem Žákem domluvit 0,5 úvazek na osobu, která by se věnovala čistě 

sociálním sítím.  

Usnesení: SKAS žádá proděkana pro PRopagaci s vedením OPMK o dlouhodobé vyřešení 

otázky personálního zajištění sociálních sítí fakulty. 

Hlasování:            7-0-1 

Usnesení bylo přijato. 

 

AF napíše proděkanovi pro PRopagaci email a informuje ho o přijatém usnesení. 

 

 



Brožury 

MN uvedla problematiku. Proběhla krátká diskuze o nepřesnostech uvedených v brožurách a 

celkovém stavu brožur. Členové SKAS se shodli, že chtějí otevřít toto téma na výjezdním 

zasedání AS MFF UK.  

 

Etický kodex 

FZ uvedl problematiku. Proběhla krátká diskuze, po níž se členové SKAS shodli, že 

s případnými dalšími podněty ohledně tohoto tématu počkají až po předložení 

připravovaného etického kodexu děkanem na výjezdním zasedání. 

 

Účast SKAS na DOD 

MN uvedla problematiku. Členové SKAS se shodli, že mají zájem o účast. MN toto za SKAS 

vyřeší. 

 

Odevzdávání fyzických kopií závěrečných prací 

MN uvedla problematiku. Proběhla krátká diskuze, po níž se členové SKAS shodli, že se 

téma možného zrušení povinnosti odevzdávat fyzické kopie závěrečných prací pokusí otevřít 

na výjezdním zasedání AS MFF UK. 

 

Mikrovlnka na Impaktu 

JČ uvedl problematiku. S tajemnicí fakulty domlouvá možné zařízení mikrovlnky pro studenty 

v budově IMPAKT. JČ s paní tajemnicí dojedná přesné umístění. 

 

Nástěnky SKAS 

AY uvedla problematiku. AY zajistila osobu, která obstará novou verzi nástěnek SKAS. 

Slíbila, že do konce října bude připraven materiál k rozvěšení.  

 

Neformální setkání se SKAS  

AY uvedla problematiku. Navrhla poskytnout studentům možnost si popovídat se členy 

SKAS na neformální půdě. Proběhla krátká diskuze. AY a MN výhledově tuto akci zajistí. 

 

Společné zasedání se SKAS PřF UK 

MN uvedla problematiku. Členové SKAS se shodli, že mají zájem toto zasedání uspořádat, 

neboť naše fakulta má s PřF UK několik společných studijních programů. MN toto domluví 

s předsednictvem SKAS PřF UK. 

 

 



Jednatel AS MFF UK 

VŠ uvedl problematiku. Proběhla diskuze o tom, kdo by mohl být nástupcem VŠ v této 

funkci. MN navrhla, aby se jednatelem AS MFF UK stal člen ZKAS MFF UK. 

 

Tvar připravovaného studentského emailu 

AF uvedl problematiku. Informoval členy SKAS, že se toto ještě bude projednávat na IT 

komisi AS UK a chce proto znát názor členů SKAS. Proběhla diskuze, členové SKAS se 

shodli, že v oficiálním tvaru preferují slovo „student“ namísto aktuálně navrhovaného „st“. 

 

Usnesení: SKAS MFF UK podporuje zavedení jednotných e-mailových adres pro studenty 

ve tvaru jmeno.prijmeni@student.cuni.cz. 

Hlasování:            9-0-0 

Usnesení bylo přijato. 

 

Plakáty poradenských služeb 

WS uvedl problematiku. Informoval členy SKAS ohledně stavu nových plakátů, které jsou již 

připraveny k rozvěšení. Členové SKAS pomohou s rozmístěním plakátů poradenských 

služeb v jednotlivých budovách.  

 

Zasedání bylo ukončeno ve 21:50. 
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